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Zápis z	62. Zasedání Rady pro vnitřní hodnocení 
ČVUT 

ze dne 13. 06. 2023 
 
 
Přítomní členové RVH 
 
doc. RNDr. Vojtěch Petráček, CSc. 
prof. Ing. Petr Hájek, CSc. 
doc. Ing. Jiří Hozman, Ph.D. 
prof. Ing. Jiří Jakovenko, Ph.D. 
doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 
prof. Ing. Milan Jirásek, DrSc. 
prof. Ing. Josef Jíra, CSc. 
Ing. Lucie Jirotková 
prof. Ing. arch. Ladislav Lábus, Hon. FAIA 
prof. Ing Jan Macek, DrSc. 
doc. Ing, Tomáš Pajdla, Ph.D. 
prof. Ing. Milena Pavlíková, PhD. 
prof. Ing. Pavel Tvrdík, CSc. 
 
 
Omluvení členové RVH 
prof. Ing. Igor Jex, DrSc. 
 
Pozvaní hosté 
Mgr. Renáta Matoušková, tajemnice RVH 
Ing. Radek Holý, Ph.D., prorektor pro řízení kvality (omluven) 
Ing. Kateřina Vrchotová 
Ing. Pavel Karol 
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Pořad jednání: 

1) Schválení programu 62. zasedání. 
a) prof. Ing. Petr Hájek, CSc. představil program jednání. 
b) RVH schválila program jednání. 

 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 
2) Schválení zápisu z	61. jednání RVH ze dne 16. 05. 2023. 

a) prof. Ing. Petr Hájek CSc. představil zápis jednání. 
b) RVH schválila zápis z jednání. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 
3) Informace rektora. 

a) Rektor informoval o schůzi s	novým ministrem školství Mikulášem 
Bekem a o vytvoření NAÚ vlastního zákona řízení kvality. 

 
4) Informace o datovém skladu. 

a) Kateřina Vrchotová a Pavel Karol představili informace k	datovému 
skladu týkající se formátů výstupů, které je možné z	DS získat. Jako 
například data pro výroční zprávy a zprávy o vnitřním hodnocení SP. Vize 
do budoucnosti počítá s převodem do provozního režimu VIC ČVUT a 
migrací dat skladu z	Postgres do Oracle. Paní Vrchotová dále 
informovala o efektivně zpracovávat data a možnosti získat je z	jednoho 
místa. Data pro studijní programy by měla mít uložena v	KOSu, často se 
stává, že tam ale data chybí, důležité je také určit, která data jsou 
potřeba a která ne. Do budoucnosti je také potřeba rozšířit povědomí o 
existenci Datového skladu, v	přípravě je vytvoření webové stránky, která 
by obsahovala veškeré informace o DS a jaká data je možná z	něj získat. 
Než proběhne migrace dat, jsou informace o DS uloženy na Portálu 
ČVUT. 
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5) Analýza stavu distanční výuky na VŠ od covidu po současnost – výstup z	dotazníku 
v	rámci NPO C2. 

a) Kateřina Vrchotová představila analýzu distanční výuky.  
 

6) Projednání konceptu FS Jaderná energetická zařízení. 
a) Představen koncept SP. 
b) RVH souhlasně projednala koncept SP 
c) RVH žádá, aby v	akreditačním spise byly přesně uvedeny změny oproti 

minulému SP 
 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 
7) Projednání konceptu FS Udržitelná mobilita 

a) Po projednání VR fakulty bude koncept projednán v	RVH v	rámci 
hlasování per rollam. 
 

8) Projednání konceptu FSv Digitalizace ve stavebnictví.  
a) Představen koncept SP. 
b) Projednání konceptu bylo odloženo na další jednání RVH. 

 
9) Schválení hodnoticí zprávy k	Vlastním hodnoticím zprávám SP Inteligentní 

dopravní systémy/Intelligent Transport Systems. 
a) Předseda dočasné pracovní komise prof. Macek představil hodnoticí 

zprávu k	Vlastním hodnoticím zprávám SP Inteligentní dopravní 
systémy/Intelligent Transport Systems. Závěry požadují předložení 
konstatování, jak se program vyvíjí do 31. 12. 2026.  

b) RVH schválila hodnoticí zprávu dočasné pracovní komise. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
13 0 0 
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10) Projednání kontrolní zprávy SP Civil Engineering. 
a) Zpravodaj pro OV Stavitelství prof. Pavlíková představila kontrolní 

zprávu. Všechny připomínky HK byly řádně zodpovězeny.  
b) RVH souhlasně projednala kontrolní zprávu. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
13 0 0 

 
11) Projednání kontrolní zprávy SP Budovy a prostředí. 

a) Zpravodaj pro OV Stavitelství prof. Pavlíková představila kontrolní 
zprávu. Všechny připomínky HK byly řádně zodpovězeny. 

b) RVH souhlasně projednala kontrolní zprávu. 
 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
13 0 0 

 
12) Projednání kontrolní zprávy SP Buildings and Environment. 

a) Zpravodaj pro OV Stavitelství prof. Pavlíková představila kontrolní 
zprávu. Všechny připomínky HK byly řádně zodpovězeny. 

b) RVH souhlasně projednala kontrolní zprávu. 
 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
13 0 0 

 
13) Projednání kontrolní zprávy SP Stavební inženýrství – pozemní stavby. 

a) Zpravodaj pro OV Stavitelství prof. Pavlíková představila kontrolní 
zprávu. Všechny připomínky HK byly řádně zodpovězeny. 

b) RVH souhlasně projednala kontrolní zprávu. 
 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
13 0 0 
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14) Projednání kontrolní zprávy SP Softwarové inženýrství a technologie. 
a) Zpravodaj pro OV Informatika prof. Tvrdík představil kontrolní zprávu 

týkající se personálního zařízení. U některých zaměstnanců se objevuje 
problematika nedostatečné publikační činnosti, zejména u vyučujících 
na pozici lektora. Prof. Jakovenko tyto nejasnosti objasnil. Hlavní výtka 
NAÚ byla platnost smluv zaměstnanců, se kterou se FEL vypořádal. 
Podmínka NAÚ byla naplněna.  

b) RVH souhlasně projednala kontrolní zprávu. 
 

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
13 0 0 

 
15) Projednání kontrolní zprávy BSP Informatika. 

a) Zpravodaj pro OV Informatika prof. Tvrdík představil kontrolní zprávu. 
NAÚ požadovalo podat paušálně celkovou skladbu personálního 
zabezpečení s	vyznačenými změnami. Zpráva obsahovala 
nedostatečně aktualizované personální karty  

b) RVH požaduje aktualizování životopisů v	rámci kontrolní zprávy BSP 
Informatika a předání nové kontrolní zprávy do 31. 8. 2023. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
13 0 0 

 
16) Projednání kontrolní zprávy BSP Infromatics. 

a) Zpravodaj pro OV Informatika prof. Tvrdík představil kontrolní zprávu. 
NAÚ požadovalo podat paušálně celkovou skladbu personálního 
zabezpečení s	vyznačenými změnami. Zpráva obsahovala 
nedostatečně aktualizované personální karty  

b) RVH požaduje aktualizování životopisů v	rámci kontrolní zprávy BSP 
Informatika a předání nové kontrolní zprávy do 31. 8. 2023. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
13 0 0 
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17) Hodnoticí komise pro rozšíření NMSP Informatics. 
a) Zpravodaj pro OV Informatika prof. Tvrdík navrhl jako předsedu 

hodnoticí komise prof. Jakovenka 
b) RVH schválila prof. Jakovenka jako předsedu hodnoticí komise 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
13 0 0 

 
18) Hodnoticí komise pro podstatné změny NMSP Informatika. 

a) Zpravodaj pro OV Informatika prof. Tvrdík navrhl jako předsedu 
hodnoticí komise doc. Pajdlu 

b) RVH schválila doc. Pajdlu jako předsedu hodnoticí komise 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
13 0 0 

 
 

19) Hodnoticí komise pro SP Systémová integrace procesů ve zdravotnictví  
a) Zpravodaj pro OV Zdravotnické obory doc. Hozman navrhl jako 

předsedu hodnoticí komise pro SP Systémová integrace procesů ve 
zdravotnictví prof. Janouška. 

b) RVH schválila prof. Janouška jako předsedu hodnoticí komise. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 
20) Hodnoticí komise pro SP Biomedicinské laboratorní metody. 

c) Zpravodaj pro OV Zdravotnické obory doc. Hozman navrhl jako 
předsedu hodnoticí komise pro SP Biomedicínské laboratorní metody 
prof. Pavlíkovou. 

d) RVH schválila prof. Pavlíkovou jako předsedu hodnoticí komise. 
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Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 
21) Hodnoticí komise pro rozšíření SP Letectví a kosmonautika a Aerospace 

Engineering. 
a) Zpravodaj pro OV Strojírenství, technologie a materiály prof. Macek 

navrhl jako předsedu hodnoticí komise prof. Jíru. 
b) RVH schválila prof. Jíru jako předsedu hodnoticí komise.  

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 
c) Prof. Jíra navrhl jako hodnotitele interní členové: doc. Řezníček a prof. 

Šika, externí členové: prof. Cyrus a doc. Juračka 
d) RVH schválila navržené hodnotitele jako členy hodnoticí komise. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 
22) Schválení hodnotitelů pro OV Doprava. 

a) Zpravodaj pro OV Doprava prof. Jíra představil navržené interní 
hodnotitele pro OV Doprava 

b) RVH schválila seznam navržených interních hodnotitelů. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 
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23) Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s	nimi souvisejících 
činností. 

a) Prof. Hájek představil Zprávu o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, 
tvůrčí a s	nimi souvisejících činností. Návrh prof. Tvrdíka na doplnění 
informací v	online formě. Prof. Hájek navrhl termín doplnění informací 
do úterý 20. 6. Zpráva bude schválena per rollam.  

24) Různé. 
a) 12.9., 3.10., 14.11., 5.12 

 


